
Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  i	  SAS.	  10.	  marts	  2011.	  	  

Dagsorden.	  

1. Meddelelser	  v.	  formanden.	  
2. Godkendelse	  af	  dagsorden.	  
3. Godkendelse	  af	  referat	  fra	  møde	  1.	  feb.	  2011.	  	  
4. Regnskab.	  
5. Klubhus.	  
6. Kapsejladsudvalg.	  
7. Broudvalg.	  
8. Juniorudvalg.	  
9. Generalforsamlingen.	  
10. Evt.	  

	  
Mødedeltagere:	  Jan	  /Arne/Flemming/Thomas/Søren/Claus/Henrik.	  
	  
1. Formanden	  orienterede	  om	  generalforsamlingen	  i	  Sydstævne	  kredsen.	  Aftalen	  med	  

NSK	  og	  Korsør	  Sejlklub	  om	  at	  ligge	  gratis	  hos	  hinanden,	  er	  snart	  på	  plads.	  Gælder	  for	  
både,	  der	  har	  	  ”frihavnsmærke”,	  hvilket	  betyder	  alle	  både	  i	  lystbådehavnen.	  
Jan	  og	  Søren	  deltager	  i	  ”Strategi	  møde”	  i	  D.S.	  regi.	  

2. Ok.	  
3. Ok.	  
4. Arne	  gennemgik	  regnskabet.	  Der	  er	  meget	  små	  bevægelser	  bl.a.	  lidt	  mindre	  

kontingentbetaling	  end	  forventet.	  Desuden	  er	  der	  solgt	  7	  nye	  pladser.	  
5. Klubhuslokale	  næsten	  færdigt	  renoveret.	  Blot	  mangler	  nye	  vinduer	  og	  lidt	  malearbejde.	  

Toiletter	  er	  efter	  planen	  færdige	  omkring	  medio	  april.	  Byggeudvalget	  meddelte,	  at	  der	  
må	  påregnes	  en	  mindre	  omkostning	  –	  ca.	  4000kr	  ex.	  Moms	  –	  til	  ekstra	  fundering	  og	  
”ophæng”	  af	  afløb	  ved	  tilbygning	  il	  toiletter.	  
I	  baderummene	  støbes	  der	  gulv	  for	  nuværende.	  Rummene	  er	  klar	  til	  brug	  ved	  
standerhejsningen	  16.	  april.	  
Hovmester:	  Der	  afholdes	  møde	  med	  hovmester	  angående	  uoverensstemmelser	  i	  
forbindelse	  med	  fastelavnsarrangement	  .	  
No	  Pay	  Net	  som	  har	  stået	  for	  internetforbindelsen	  til	  SAS	  er	  gået	  fallit.	  Derfor	  arbejdes	  
der	  på	  at	  lave	  en	  aftale	  med	  nyt	  firma.(Thomas).	  

6. Harboe	  Cup:	  Der	  arbejdes	  på	  at	  få	  rådighed	  over	  ”rødt	  pakhus”	  under	  stævnet.	  
Camping	  bliver	  nu	  tilladt	  på	  P.	  plads	  v.	  Kobæk.	  
Onsdagssejladser:	  Søren	  -‐	  Flemming	  og	  Torben	  holder	  møde	  ang.	  aftenmatcher	  og	  evt.	  
weekendsejladser	  



7. Fordeling	  af	  bådpladser:	  Der	  er	  solgt	  7	  pladser	  -‐	  2	  pladser	  små	  -‐	  i	  folkebådsstørrelse	  -‐	  er	  
ledige.	  
Vedligeholdelse	  af	  broer	  og	  pæle:	  Der	  er	  lavet	  aftale	  med	  	  Svend	  Ditlevsen	  
Karrebæksminde.	  Arbejdet	  udføres	  ultimo	  marts.	  
Fremtidigt	  skal	  der	  laves	  en	  vedligeholdelsesplan	  for	  hele	  broanlægget	  med	  
udgangspunkt	  i	  ”pæleormsundersøgelsen”	  fortaget	  af	  firmaet	  Teredo	  i	  2010.	  
Bobleanlægget:	  Slangerne	  skal	  renses	  og	  placeres	  bedre,	  så	  de	  bliver	  under	  
vandoverfladen.	  

8. Juniorafdelingen	  indleder	  samarbejde	  med	  Eggeslevmagle	  skole.	  I	  første	  omgang	  en	  
præsentation	  af	  hvad	  SAS	  kan	  tilbyde	  eventuelle	  sejladsinteresserede.	  
Juniorerne	  tager	  til	  bådmesse	  i	  Bella.	  

9. Arbejdsfordelingen	  ved	  generalforsamlingen	  blev	  aftalt.	  Jan	  kontakter	  stemmetællere.	  
Nye	  emner	  til	  udvalg	  kontaktes	  bl.a.	  aktivitetsudvalg.	  
Ved	  medlemschekket	  skal	  medlemmerne	  spørges	  om	  deres	  fødselsår.	  
Jan	  skaffer	  en	  nøgle	  til	  biblioteket.	  

10. Bundstokken:	  Der	  sendes	  kun	  et	  blad	  til	  hver	  husstand.	  Vi	  diskuterede,	  hvordan	  vi	  
kunne	  spare	  på	  bladet.	  Måske	  ved	  selv	  at	  trykke	  det,	  eller	  ved	  at	  det	  kun	  er	  tilgængeligt	  
på	  hjemmesiden.	  
	  
Næste	  møde:	  Aftales	  efter	  gen.fors.	  22.marts	  kl.	  19.	  
	  
Punkter	  til	  næste	  møde.	  
Konstituering	  af	  bestyrelsen.	  
Hovmester.	  
Vedligeholdelsesplan	  for	  broer	  osv.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Havne-‐	  og	  pladsreglement	  (ventelister	  –	  lejepladser)	  

	  

	  	  	  	  	  	  	  


